
Agent Tonaliego: Nie rozmawiałem z Romą

News - ASRoma.pl

W ostatnich dniach pojawiła się pogłoska, jakoby Monchi przygotowywał

ofertę 10 mln euro za 18-letniego pomocnika Brescii, Sandro Tonaliego.

Portal vocegiallorossa.it pytał o pogłoski agenta gracza, Roberto Le Florio.

Tonali jest graczem, którym interesuje się Roma?

- Na pewno chłopak interesuje wiele zespołów. Nie wiem czy interesuje też Romę,

gdyż, szczerze mówiąc, klub ze mną nie rozmawiał. Wiadomości wypływające z

mediów mają prawdopodobnie własne źródła. Ze mną nikt do tej pory nie

rozmawiał, gdyż gracz ma kontrakt w Brescii jeszcze przez dwa lata. Ponadto

negocjujemy z klubem przedłużenie umowy o rok z podwyżką wynagrodzenia.

Według ciebie chłopak jest gotowy do Romy?

- Znam bardzo dobrze Di Francesco. Wiem bardzo dobrze, że jest świetny w

rozwijaniu młodych. Dla Tonaliego chciałbym dobrego projektu technicznego.

Obecnego w tym projekcie. Jestem przekonany, że może się dobrze spisać także w

klubie Serie A, tak jak w Serie B.

Jakie są najlepsze cechy pomocnika?

- Na pewno spokój i charakter, który przekuwa na boisko. W styczniu stał się

mocnym punktem drużyny. Posiada już cechy doświadczonego gracza.
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